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Finanšu komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads,Lielā iela 76, Grobiņa 

 
18.07.2024. Nr. 9 
 
 
Sēde sasaukta 2024. gada 18. jūlijā plkst. 14:00 
Sēde sākta 2024. gada 18. jūlijā plkst. 14:05 
Sēde slēgta plkst. 16:07 
 
Sēdē piedalās 
 9 komitejas locekļi:                            Aivars Priedols, Patricija Andersone 
                                                           Juris Grasmanis, Andris Jankovskis 
                                                            Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš 
                                                            Raimonds Reinis, Edgars Treimanis 
                                                            Jānis Veits 
deputāts                                              Andrejs Radzevičs 
 
Sēdē piedalās: 
Pašvaldības darbinieki 
         (klātienē)                                   Agrita Driviņa -Ārstu palīgu nodaļas vadītāja, 
                                                           Anete Sivačova -vides aizsardzības vecākā  
                                                           speciāliste,  
                                                           Amanda Bērziņa- projektu vadītāja, 
                                                           Mairita Krētaine- Personāla daļas vadītāja, 
                                                           Ojārs Petrēvics-Komunālās pārvaldes vadītāja p.i. 
                                                           Iveta Kļevcova-projektu vadītāja, 
                                                           Una Ržepicka- Attīstības projektu nodaļas vad., 
                                                           Dinija Feldmane-projektu vadītāja 
                                                           Iveta Samoviča – Domes priekšsēdētāja biroja 
                                                           vadītāja 
                                                             
Pašvaldības darbinieki 
           (attālināti)                                 Zigmunds Mickus-Vaiņodes vidusskolas direktors 
                                                            Kaspars Politers-  Z.Mauriņas vidusskolas pedagogs 
                                                            Evija Farbotko – Finanšu nodaļas vadītāja 
                                                            Uldis Vārna -izpilddirektors 
                                                              
 
Sēdē nepiedalās 2 komitejas locekļi: Dzintars Kudums (atvaļinājumā), Sandris Bēča 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

 
Sēdi vada Aivars Priedols 
 
Sēdi protokolē Daiga Tilgale 
 
Sēdes veids: atklāta, tiek veikts audiovizuāls ieraksts 
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par projekta "Apriķu muižas pils durvju komplekta restaurācijas dokumentācijas 
izstrāde" īstenošanu 

2. Par līdzfinansējuma nodrošināšanu projekta "Dzērves-Cīravas tautas skolas 
tehniskās apsekošanas atzinuma izstrāde" īstenošanai 

3. Par līdzfinansējuma nodrošināšanu projekta "Embūtes viduslaiku pils virszemes mūru 
tehniskās apsekošanas atzinuma izstrāde" īstenošanai 

4. Par Lindas Saltones atbrīvošanu no Dienvidkurzemes novada pašvaldības Deklarētās 
dzīvesvietas anulēšanas komisijas locekļa darba pienākumu pildīšanas 

5. Par Annas Lejas iecelšanu Deklarētās dzīvesvietas anulēšanas komisijas locekļa 
amatā un par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai 

6. Par nekustamā īpašuma “Līvas”, Sikšņi, Dunikas pagasts, nedzīvojamo telpu nomas 
maksas noteikšanu 

7. Par pienākumu uzdošanu biedrībai “Liepājas ezeri” un pilnvarojuma līguma slēgšanu 

8. Par autoceļa un ielu finansēšanai paredzētās mērķdotācijas vidējā termiņa 
izlietošanas programmu 3 gadiem 

9. Dalība projektā “Sabiedrības digitālo prasmju attīstība” 

10. Par multifunkcionālās halles Skolas ielā 1, Grobiņā projektēšanas līguma slēgšanu 

11. Par dalību ERASMUS+ projektā 

12. Par grozījumu Dienvidkurzemes novada pašvaldības Izglītības iestāžu tehnisko 
darbinieku amatu kataloga 2023.gadam 1. pielikumā (sadaļa Zentas Mauriņas 
Grobiņas vidusskola) apstiprināšanu 

 

Aivars Priedols         Aicina balsot par papildus darba kārtības jautājuma ‘’Par dalību 
                                 ‘’ERASMUS+ projektā’’ iekļaušanu sēdes darba kārtībā 
 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Aivars Priedols, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, 
Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Gatis Kalniņš ) 

Priekšlikums atbalstīts 
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Aivars Priedols       Aicina balsot par papildus darba kārtības jautājuma ‘’Par grozījumu 
                               Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu tehnisko  
                               Darbinieku amatu kataloga 2023.gadam 1.pielikumā (sadaļa Zentas 
                               Mauriņas Grobiņas vidusskola) apstiprināšanu’’ iekļaušanu sēdes 
                               darba kārtībā 
 

                               
"PAR"  -  

8 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Aivars Priedols, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, 
Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Gatis Kalniņš) 

Priekšlikums atbalstīts 

 
1.§ 

Par projekta "Apriķu muižas pils durvju komplekta restaurācijas dokumentācijas 
izstrāde" īstenošanu 

 
Ziņo Amanda Bērziņa   Saņemts Nacionālās kultūras mantojuma pārvaldes paziņojums  
                                      par finansējuma piešķiršanu kultūras pieminekļu konservācijas un         
                                      restaurācijas programmā iesniegtā projekta īstenošanai. Projekta  
                                      ietvaros plānots izstrādāt restaurācijas dokumentāciju un izvērtēt 
                                       darbu apjomus Apriķu muižas pils zāles durvju komplektam. 
 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
Iesniegt lēmuma projektu "Par projekta "Apriķu muižas pils 
durvju komplekta restaurācijas dokumentācijas izstrāde" 
īstenošanu" izskatīšanai domes sēdē 

 
 

2.§ 
Par līdzfinansējuma nodrošināšanu projekta "Dzērves-Cīravas tautas skolas 

tehniskās apsekošanas atzinuma izstrāde" īstenošanai 
 

Ziņo Amanda Bērziņa    Saņemts Nacionālās kultūras mantojuma pārvaldes paziņojums  
                                      par finansējuma piešķiršanu kultūras pieminekļu konservācijas un         
                                      restaurācijas programmā iesniegtā projekta īstenošanai. Plānots  
                                      izstrādāt tehniskās apsekošanas atzinumu, lai izvērtētu turpmākos         
                                      ēkas saglabāšanas darbu apjomus. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

              Iesniegt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma 
nodrošināšanu projekta "Dzērves-Cīravas tautas skolas 
tehniskās apsekošanas atzinuma izstrāde" īstenošanai" 
izskatīšanai domes sēdē  

 
 
 

3.§ 
Par līdzfinansējuma nodrošināšanu projekta "Embūtes viduslaiku pils virszemes 

mūru tehniskās apsekošanas atzinuma izstrāde" īstenošanai 
 

Ziņo Amanda Bērziņa    Saņemts Nacionālās kultūras mantojuma pārvaldes paziņojums  
                                      par finansējuma piešķiršanu kultūras pieminekļu konservācijas un         
                                      restaurācijas programmā iesniegtā projekta īstenošanai. Skaidro,             
                                      ka mūra daļas ir sliktā stāvoklī un bīstamas apmeklētājiem.     
                                      plānots izstrādāt tehniskās apsekošanas atzinumu pils virszemes  
                                      mūriem, lai izvērtētu turpmākos mūru konservācijas darbu. 
 
Andrejs Radzevičs        Uzdod jautājumu par nākamajiem posmiem pēc apsekošanas  
                                      veikšanas un finansējuma avotiem, vai tiks tālāk virzīti projekti,   
                                      kuriem tehniskais projekts jau ir gatavs, piemēram Durbes un  
                                      Embūtes pilsdrupām? 
 
Amanda Bērziņa            Skaidro par turpmākajām darbībām-dokumentācijas izstrāde atbils- 
 toši tehniskajam apsekojumam, būvprojekta tāmju izstrāde pa kār- 
                                      tām, finansējuma piesaiste no Kultūras mantojuma pārvaldes. 
Diskusija 
Jānis Veits                    Par vīziju, ko darīt ar vecajiem pilskalniem un kapiem 
Edgars Treimanis        Par veco drupu atjaunošanas projektu nozīmi šodienas sabiedrībai 
Aivars Priedols  
audioierakstā               Par veco pilskalnu nostiprināšanu, lai nav bīstami cilvēkiem      
[21:17-25:20]               Par Attīstības nodaļas uzdevumu izvērtēt, kuri projekti šajā jomā 
                                     ir tiešām svarīgi 
 
                                      Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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NOLEMJ: 

Iesniegt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma nodrošināšanu 
projekta "Embūtes viduslaiku pils virszemes mūru tehniskās 
apsekošanas atzinuma izstrāde" īstenošanai" izskatīšanai 
domes sēdē 

 
 

4.§ 
Par Lindas Saltones atbrīvošanu no Dienvidkurzemes novada pašvaldības 

Deklarētās dzīvesvietas anulēšanas komisijas locekļa darba pienākumu pildīšanas 
 

Ziņo  
Mairita Krētaine           2024.gada 8.jūlijā pašvaldībā saņemts pašvaldības Deklarētās  
                                    Dzīvesvietas anulēšanas komisijas locekles Lindas Saltones  
                                   iesniegums ar lūgumu atbrīvot no Deklarētās dzīvesvietas anulē- 
                                   šanas komisijas locekles amata pienākumu pildīšanas 2024.gada 
                                   30.jūlijā 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

Iesniegt lēmuma projektu "Par Lindas Saltones atbrīvošanu no 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības Deklarētās dzīvesvietas 
anulēšanas komisijas locekļa darba pienākumu pildīšanas" 
izskatīšanai domes sēdē 

 
 

5.§ 
Par Annas Lejas iecelšanu Deklarētās dzīvesvietas anulēšanas komisijas locekļa 

amatā un par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai 
 

 
Ziņo 
Mairita Krētaine           2024.gada 2.jūlijā saņemts Administratīvās daļas Klientu apkalpo- 
                                     šanas speciālistes Annas Lejas iesniegums ar lūgumu iecelt par  
                                     Deklarētās dzīvesvietas anulēšanas komisijas locekli un atļaut 
                                     savienot amatus 
 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

             Iesniegt lēmuma projektu "Par Annas Lejas iecelšanu 
Deklarētās dzīvesvietas anulēšanas komisijas locekļa amatā 
un par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai" 
izskatīšanai domes sēdē 

 
 

6.§ 
Par nekustamā īpašuma “Līvas”, Sikšņi, Dunikas pagasts, nedzīvojamo telpu nomas 

maksas noteikšanu 
 

Ziņo  
Agrita Driviņa 

       Lēmums nepieciešams, jo aptiekai SIA ‘’Retējs’’ beidzas telpu 
nomas līguma termiņš un ir jāpārskata nomas maksas. Pēc 
sagatavotā pārskata redzams, ka līdz šim telpu nomas maksa bija  
27,53 EUR, bet turpmāk būs 202,46 EUR. Pie šādiem 
nosacījumiem aptieka var aiziet prom. 
 Iepriekš maksa par 1m² bija 0,93 centi , tagad būs 6,84  eiro pa 1 
m² 

 

       Aprēķinos ir  iekļauti visi izdevumi par šo ēku. Vislielāko summu 
sastāda algu sadaļa - 1,5 slodze apkopēja, kura tīra visu ēku un 1 
slodze kurinātājs. Iepriekš kurinātājam bija 0,5 slodze, tagad 1 
slodze. 

Aivars Priedols Kādi priekšlikumi? 

 
Agrita Driviņa 

Vajadzētu kopīgu redzējumu par telpu nomas maksām, ir jāpārskata 
arī citām ēkām. Svarīgi būtu aptiekas punktus nezaudēt, jo daudzos 
attālākajos pagastos ir ļoti svarīgi, lai pēc zālēm nav jābrauc tālu.  
Ir tā, ka visas filiālaptiekas jau līdz šim strādā ar zaudējumiem, bet 
kad notiks plānotā zāļu cenu samazināšana par 20%, filiāles var arī 
aizslēgt. 

Diskusija 
Juris Grasmanis 
Patricija Andersone 
Gatis Kalniņš 

- par tehnisko darbinieku slodzēm, 
-  par iespējām tīrīt telpas pašiem aptiekas darbiniekiem, 
-  par tehniskajiem risinājumiem telpu apsildīšanā 

 

Aivars Priedols             plkst. 14:37   izsludina sēdes pārtraukumu 

Aivars Priedols             plkst.  14:46   atsāk sēdi 

 
 
Aivars Priedols      

iesniedz priekšlikumu   Atlikt jautājuma izskatīšanu un uzdot izpilddirektoram noorganizēt 
                                     nomas maksas pārrēķina veikšanu. Ziņot 12.08.2024.Sociālo       



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

                                     jautājumu komitejas sēdē                              

 
 
BALSOJUMS PAR PRIEKŠLIKUMU 
 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

Priekšlikums pieņemts 
 

 
7.§ 

Par pienākumu uzdošanu biedrībai “Liepājas ezeri” un pilnvarojuma līguma 
slēgšanu 

 

Ziņo 
Jānis Veits 

     Situācija ir tāda pati kā ar Durbes ezeru, kur ezera 
apsaimniekošanai tika piešķirti 4000 EUR. Liepājas ezeru 
apsaimnieko Liepājas valstspilsēta un Dienvidkurzemes novada 
pašvaldība. Līdz ar to arī ezera uzturēšanas un kopšanas darbi 
proporcionāli teritorijai jāsadala starp abiem apsaimniekotājiem.  

Anete Sivačova 

     2024.gada 11.jūnijā pašvaldībā saņemts biedrības ‘’Liepājas 
ezeri’’ iesniegums ar lūgumu finansiāli atbalstīt biedrības plānotos 
ezera dabas resursu kopšanas, izmantošanas un aizsardzības 
darbus 2024. gada vasaras- rudens periodā. Kopējā summa 
sastāda 5500 EUR. 
 Paskaidro, lai pašvaldība varētu nodot pilnvarojumu veikt šos 
darbus, nepieciešams noslēgt pilnvarojuma līgumu. 
Jautājums ir izskatīts Piekrastes attīstības 11.07.2024. komitejas 
sēdē, virzīts izskatīšanai finanšu komitejā, lai diskutētu par 
finansējuma avotu un apmēru. Uzskaita plānotos darbus. 

 
     Skaidro, ka līdz šim biedrība apsaimnieko ezeru no līdzekļiem, 
ko iegūst no licencētās makšķerēšanas un līdzekļiem, ko piešķīrusi 
Liepājas valstspilsēta. 

Aivars Priedols Jautā no kādiem budžeta līdzekļiem varētu piešķirt finansējumu? 

Jānis Veits Iesaka finansējumu ņemt no dabas resursu nodokļiem. 

Diskutē par jautājumu 
audioierakstā 
[51:50-52:13] 

Edgars Treimanis, Gatis Kalniņš, Andris Jankovskis, Patricija 
Andersone, Juris Grasmanis 

Anete Sivačova 

Skaidro, ka, noslēdzot šo līgumu, biedrībai ir uzdevums sagatavot 
saistošos noteikumus par licencēto makšķerēšanu. Liepājā šādi 
noteikumi ir apstiprināti pagājušajā gadā. Ja mēs noslēgsim 
līgumu, šādi saistošie noteikumi jāapstiprina arī mūsu pašvaldībai. 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Aivars Priedols Lūdz Finanšu nodaļas vadītājas viedokli. 

Evija Farbotko 
Skaidro, ka budžetā ir dabas resursa nodokļa atlikums un 
samaksāt var. 

Aivars Priedols 
 
 

Ierosina papildināt lēmuma projekta 3.punktu, nosakot 
finansējumu 5.500 EUR no dabas resursu budžeta līdzekļiem. 
 
Deputāti atbalsta Ierosinājumu 

Aigars Evardsons 
Ieteikums pilnvarojuma līguma sagatavotājam, norādīt kādā 
termiņā jāsagatavo saistošie noteikumi. 

Andrejs Radzevičs 

           2022.gadā tika pieņemti Saistošie noteikumi, ministrija tos 
atgrieza atpakaļ ar iebildumiem. Tie, kam bija pienākums precizēt 
saistošos noteikumus, nolika tos ‘’aiztālā atvilktnē’’ un neko 
neizdarīja. Iespējams, ka biedrība var pati sagatavot saistošos 
noteikumus, bet faktiski tas ir juridiskās daļas uzdevums saskaņā 
ar nolikumu. 

 

          Skatoties iepriekšējos noteikumus, tie ir Liepājas pilsētas 
noteikumi par makšķerēšanu Liepājas ezerā un tirdzniecības 
kanālā. Būtu diezgan dīvaini, ja Dienvidkurzeme pieņemtu 
saistošos noteikumus par makšķerēšanu Liepājas tirdzniecības 
kanālā. Var pieņemt tikai par savu teritoriju. 

Anete Sivačova Piekrīt deputāta A.Radzeviča aizrādījumam. 

 

Aivars Priedols      

iesniedz priekšlikumu       Izpilddirektoram izteikt piezīmi Anetei Sivačovai par saistošo  
                                         noteikumu laicīgu nesagatavošanu. Vides aizsardzības vecā- 
                                         kajai speciālistei ziņot 22.08.2024.Finanšu komitejas sēdē                                               

 

 

BALSOJUMS PAR PRIEKŠLIKUMU 
 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds Reinis, Jānis 
Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Edgars Treimanis - Nepiedalās balsojumā) 

 
Priekšlikums pieņemts 
 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Edgars Treimanis) 
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NOLEMJ: 
Iesniegt lēmuma projektu "Par pienākumu uzdošanu biedrībai 
“Liepājas ezeri” un pilnvarojuma līguma slēgšanu" ar 
precizējumiem izskatīšanai domes sēdē 

8.§ 
Par autoceļu un ielu finansēšanai paredzētās mērķdotācijas vidējā termiņa 

izlietošanas programmu 3 gadiem 
 

Ziņo 
Ojārs Petrēvics 

Dienvidkurzemes novada Komunālā pārvalde izstrādājusi 
autoceļu un ielu finansēšanai paredzētās mērķdotācijas vidējā 
termiņa izlietošanas programmu trīs gadiem, atbilstoši Ministru 
kabineta 2008.gada 11.marta noteikumu Nr.173 “Valsts 
pamatbudžeta valsts autoceļu fonda programmai piešķirto līdzekļu 
izlietošanas kārtība” 23., 24. punktos noteiktajam. 
 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
             Iesniegt lēmuma projektu "Par autoceļa un ielu 
finansēšanai paredzētās mērķdotācijas vidējā termiņa 
izlietošanas programmu 3 gadiem" izskatīšanai domes sēdē 

 
9.§ 

Dalība projektā “Sabiedrības digitālo prasmju attīstība” 
 

 

Ziņo 
Iveta Kļevcova 

      Sagatavots lēmuma projekts par dalību projektā ‘’Sabiedrības 
digitālo prasmju attīstība’’. Projekta mērķis ir ar pašvaldību atbalstu 
veicināt savu iedzīvotāju digitālo prasmju attīstību. 

 

      Nodarbības notiks visā novada teritorijā. Mācīs digitālās 
pamatprasmes cilvēkiem bez zināšanām un ar minimālām 
zināšanām vecumā no 16 līdz 74 gadiem. Pašvaldībai mācību laikā 
būs jānodrošina ar datoriem tie Iedzīvotāji, kuriem tie nav pieejami. 

 
        Informē, ka jautājums ir skatīts 09.07.2024.gada Izglītības un 
sporta jautājumu komitejā, kurā piedalījās projekta koordinatore no 
Viedās administrācijas un reģionālās attīstības ministrijas. 

Debatē 
Andrejs Radzevičs, 
Edgars Treimanis 

Par datoru nodrošinājumu, par telpu pieejamību, norādot ka 
projektā nemācīs strādāt ar WORD vai EXCEL, bet e-pakalpojumu 
izmantošanu (e-paraksts, autentifikācija, e-adrese u.c.) 

Audioierakstā 
[1:11:21- 1:15:17] 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
Iesniegt lēmuma projektu "Dalība projektā “Sabiedrības 
digitālo prasmju attīstība”" izskatīšanai domes sēdē 

 
10.§ 

Par multifunkcionālās halles Skolas ielā 1, Grobiņā projektēšanas līguma slēgšanu 
 

Ziņo 
Una Ržepicka 

          Liepājas valstspilsētas un Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības Attīstības programmas pielikumā ‘’Rīcības un 
investīciju plāns’’ ieraksts par šādu multifunkcionālu ēku ir jau no 
pašiem novada pirmsākumiem. 

 
         Ir uzsākts darbs, izstrādāti 2(divi) piedāvājumi ar ēkas 
iespējamo izvietojumu Grobiņā. Pēc sagatavotās dokumentācijas 
Iepirkuma Vienošanās ietvaros tika veikts iepirkums. 

 

            Rezultātā ir piedāvājums izstrādāt būvniecības ieceres 
dokumentāciju būvniecībai Skolas iela 1, Grobiņā no SIA ‘’Balts un 
Melns’’ par kopējo summu ar PVN  par 258.335 EUR Pēc lēmuma 
pieņemšanas tika sagatavots līgums un nedēļas sākumā no 
izpilddirektora tika saņemts aicinājums sagatavot lēmuma projektu 
par līguma slēgšanu. 

Edgars Treimanis 
Nevienā komitejā neesmu varējis iepazīties ar dokumentāciju, arī 
šodien nekā nav. Nav vīzija, kur tas būs un kā tas izskatīsies. 

Una Ržepicka Bija darba grupa 

Aivars Priedols Jautā par finansējumu 

Una Ržepicka Atbild, ka 2024.gadā projektēšanai paredzēti 80 000 EUR 

Gatis Kalniņš Kāds ir projektēšanas Darba uzdevums? 

Una Ržepicka 
audioierakstā 
[1:20:15-1:24:31] 

Izklāsta Darba uzdevumu 

Patricija Andersone 
Vai nepieciešams būvēt tik lielu halli? Kādas būs būves uzturēšanas 
izmaksas? 

Juris Grasmanis 
Vērš uzmanību, ka izmaksas būs ļoti lielas un vai ir nepieciešami 
divi laukumi? Kāds ir finansistu viedoklis par kreditēšanas iespējām 
un jāpārdomā vai ir nepieciešama multifunkcionāla zāle. 

Edgars Treimanis 
 Iepriekš nekas nav izrunāts, ir ļoti nepareizi kā tiek virzīts tik liela 
apmēra projekts. 

  

Aivars Priedols  plkst. 15:37  izsludina sēdes pārtraukumu 
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Aivars Priedols plkst. 15:49 atsāk sēdi 

  

Andrejs Radzevičs 

 Telpu platība kopā ar halli ir apmēram 8000 m² .Ja ir paredzēta 
patvertnes izbūve, tas visu sadārdzinās. Kāds finansējuma avots? 
Norāda, ka Attīstības programmā ir iekļauti vēl citi objekti – bērnu- 
dārza piebūve Grobiņā, stadions Nīcā, arī Aizputē ir vairāki objekti. 
Jābūt plašākai sarunai, piesaistot finansistus, veikt analīzi par 
iespējamiem darbiem. 
 Izsaka šaubas par divu sporta zāļu un koncertzāles ar 1600 vietām 
nepieciešamību. Uzskata, ka Vienošanos nevar slēgt, jo projekta 
izmaksas neatbilst finansiālajām iespējām. 

Debatē  
par jautājumu 
audioierakstā 
[1:57:25-2:04:14] 

Andrejs Radzevičs, Aivars Priedols, Juris Grasmanis, Raimonds 
Reinis, Gatis Kalniņš, Edgars Treimanis 

Aivars Priedols 

Ierosina deputātiem, piedaloties projekta vadītājam, Attīstības 
nodaļas vadītājam un iesaistītajām pusēm, tikties 23.07.plkst.18.00 
darba grupā Grobiņas vidusskolas telpās, lai detalizētāk izskatītu 
sagatavoto lēmumprojektu. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Jānis Veits) 

"PRET" -  1 (Edgars Treimanis) 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
Iesniegt lēmuma projektu "Par multifunkcionālās halles Skolas 
ielā 1, Grobiņā projektēšanas līguma slēgšanu" izskatīšanai 
domes sēdē 

 
11.§ 

Par dalību ERASMUS+ projektā 
 

Ziņo 
Zigmunds Mickus 

      Vaiņodes vidusskola no Valsts izglītības attīstības aģentūras ir 
saņēmusi apstiprinājumu Erasmus + programmas Pamatdarbības 
Nr.1 (KA1) skolu sektora projekta ‘’Jauna pieredze apkārtējās vides 
resursu un ilgtspējīga dzīvesveida principu realizēšana vidusskolā’’ 
pieteikumam. 

Aivars Priedols Jautā par projekta finansējumu      

Zigmunds Mickus 

       Skaidro, ka kopējā dotācija ir 66 994 EUR, projekta realizācija 
notiek 18 mēnešus. Priekšapmaksas summa no Valsts izglītības 
attīstības aģentūras ir 80% apmērā, pašvaldības finansējums 20%. 
Noslēdzoties projektam, pašvaldības līdzfinansējums tiek ieskaitīts 
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atpakaļ pašvaldības budžetā. Projekta realizācijas laiks no 
01.09.2024. līdz 28.02.2026. 

 
 
 
 
Tehnisku iemeslu dēļ nevar nobalsot, deputāti balso paceļot roku 
 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Jānis Veits, Edgars Treimanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
Iesniegt lēmuma projektu "Par dalību ERASMUS+ projektā" 
izskatīšanai domes sēdē  

 
12.§ 

Par grozījumu Dienvidkurzemes novada pašvaldības Izglītības iestāžu tehnisko 
darbinieku amatu kataloga 2023.gadam 1. pielikumā (sadaļa Zentas Mauriņas 

Grobiņas vidusskola) apstiprināšanu 
 

Ziņo 
Kaspars Politers 

Lūdz veikt izmaiņas vidusskolas tehnisko darbinieku amatu 
kataloga 2023.gadam 1.pielikumā. Skaidro, ka palielinoties 
viedierīču lietotāju skaitam skolā, palielinās tehniskā aprīkojuma 
izmantošana. Tiks atvērtas 3 jaunas klases, kuras jāaprīko ar 
datortīklu un datortehniku, esošā datortīkla un sistēmu 
administratora 0,5 slodze nav pietiekama. 

Runā 
Juris Grasmanis 

Par lēmuma projektu ir pietiekoši izdiskutēts gan iepriekšējā finanšu 
komitejā, gan domes sēdē. Jautājumi, par kuriem bija debates, ir 
precizēti. 

  

Tehnisku iemeslu dēļ nevar nobalsot, deputāti balso paceļot roku 
 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Jānis Veits, Edgars Treimanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
Iesniegt lēmuma projektu "Par grozījumu Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības Izglītības iestāžu tehnisko darbinieku 
amatu kataloga 2023.gadam 1. pielikumā (sadaļa Zentas 
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Mauriņas Grobiņas vidusskola) apstiprināšanu" izskatīšanai 
domes sēdē 

 
Finanšu komitejas priekšsēdētājs Aivars Priedols 
Komitejas sekretāre Daiga Tilgale 


